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 مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
با پیوست رسانه ای ممکن است

یزد- صادقی مقدم- دبیر کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز یزد با مدیرکل صدا 
و سیمای استان دیدار و گفتگو کرد.

ابوالفضل خوشنویس در این دیدار ضمن تشکر از همکاری صدا و سیما با این نهاد گفت: استفاده 
از کالای ایرانی و مبارزه با قاچاق در کشور باید در ذهن مردم نهادینه شود، چرا که صنایع بزرگ و 
کارآمدی در ایران بوده اند که هم اکنون بازار کار را از دســت داده و نیرو های زیادی بیکار شــدند و 
صنعت مربوطه کم کم از بین رفت.وی افزود: مردم باید از اســتفاده کالا های ایرانی تصویر خوبی 
داشته باشند که در این مورد می شود فیلم، تیزر، کلیپ و کار های مختلف هنری تولید کرد تا آگاهی 
و هوشیاری مردم را در استفاده از کالا های تولید داخل و جلوگیری از رکود اقتصادی و بیکاری در 

جامعه افزایش یابد.
خوشنویس با اشاره به اینکه مبارزه با قاچاق کالا و ارز با پیوست رسانه ای ممکن است، خواستار 
اطلاع رسانی و آگاهی بخشی مردم جامعه در امر استفاده از کالای ایرانی و قاچاق کالا و ارز استان 
شد.مدیرکل صدا و سیمای استان یزد هم ضمن قدردانی از فعالیت های انجام شده در حوزه قاچاق کالا 
و ارز استان گفت: موضوع فعالیت های فرهنگی و هنری در زمینه قاچاق کالا و ارز از موضوعاتی است 
که تمام ابعاد مختلف سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی را در بر می گیرد و می توان با پرداختن 

درست و به موقع، معضل بیکاری و تولید را تا حدی برطرف کرد.
احســان کریمی ادامه داد: سیاست های کلی قاچاق و ارز باید به ترتیب اولویت بندی باشد. و اگر 
در یک جامعه بخواهد حرکتی ایجاد شود پیوست رسانه ای لازم است که در این راستا صدا و سیما 

همکاری خود را اعلام می کند.

۳۴ هزار مترمربع فضای ورزشی دانش آموزی 
چهارمحال و بختیاری افزوده شد

شهرکرد محمود مولوی : معاون تربیت بدنی و سلامت اداره کل آموزش و پرورش 
چهارمحال و بختیاری، با اشاره به اهتمام دولت سیزدهم برای توسعه زیرساخت های 
ورزش دانش آموزی و اجرای طرح شهید سلیمانی گفت: در طول این دولت ۳۴ هزار 

مترمربع فضای ورزشی دانش آموزی افزوده شده است.
فخرالدین اسدی  در جمع خبرنگاران به مناسبت هفته تربیت بدنی و سلامت افزود: سهم استان در طرح 
شهید سلیمانی ایجاد ۷۰ طرح ورزشی در فاز نخست است که تاکنون ۴۷ زمین چمن مصنوعی در استان 
بهره برداری شده است.وی با اشاره به بهره برداری ۱۰ کلاس درس تربیت بدنی و ۱۱ سالن ورزشی در 
مدارس استان در این طرح گفت: امسال در مرحله دوم این طرح نیز ۷۰ طرح ورزشی جدید در مدارس 
استان دایر خواهد شد.معاون تربیت بدنی و سلامت اداره کل آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری 
اظهار داشــت: برای اجرا و تکمیل طرح های نیمه تمام ورزشی در سال  گذشته ۱۰ میلیارد ریال اعتبار 
اختصاص یافت.اسدی با اشاره به اینکه هم اکنون ۷۸ سالن ورزشی در مدارس استان فعال است، گفت: 
برای احداث یک سالن ورزشی جدید بیش از ۶۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز است که تامین این مقدار اعتبار 
نیازمند همراهی و همکاری خیرین، دهیاری ها، شوراهای شهر و روستا و سایر ارگان های متولی است.وی 
افزود: امسال برای نخستین بار لیگ ورزش دانش آموزی در استان فعال شد و بخشنامه اجرای مسابقات 
ورزش همگانی دانش آموزی و فرهنگیان به مدارس استان ارسال شد.معاون تربیت بدنی و سلامت اداره 
کل آموزش و پرورش چهارمحال وبختیاری به اجرای طرح ۱۰۰ برنامه در۱۰۰ روز برای توسعه ورزش در 
مدارس استان اشاره کرد و گفت: در این طرح ۱۵ دقیقه در روز ورزش بومی و همگانی در مدارس استان 
اجرا خواهد شد.اسدی از آغاز المپیاد ورزش درون مدرسه ای از اول آبان ماه در سطح مدارس استان خبر داد 
و افزود: امسال چهلمین دوره مسابقات ورزش دانش آموزان پسر و چهل و سومین دوره مسابقات ورزش 
دانش آموزان دختر برگزار می شــود.به گفته وی، امسال به منظور توسعه ورزش در مدارس، رشته های 
دوچرخه سواری و بدنسازی نیز به مسابقات قهرمانی افزوده شده است.معاون تربیت بدنی و سلامت اداره 
کل آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری گفت: برای توسعه ورزش صبحگاهی نیز ورزش باستانی در 

قالب طرح شهید طوقانی در ۲ مدرسه متوسطه اول به صورت آزمایشی اجرا خواهد شد.

سرپرست سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اراک خبر داد:
 آغاز عملیات اجرایی ساخت ایستگاه آتش نشانی

 در شهرک کوثر 
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
در راستای ارائه خدمات مطلوب  تر و مناسب  تر 
به شهروندان در کمترین زمان ممکن، عملیات 
ساخت دو ایستگاه آتش نشــانی در خیابان 
طالقانی و شهرک کوثر در دستور کار قرار گرفته 

است.
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری، 
فضلی سرپرست ســازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 

شهرداری اراک با بیان اینکه براساس شاخص های استاندارد به ازای هر ۵۰ هزار نفر جمعیت، یک 
ایستگاه آتش نشانی باید در محدوده شهری ایجاد شود، گفت: در راستای ارائه خدمات مطلوب  تر و 
مناسب  تر به شهروندان در کمترین زمان ممکن، عملیات ساخت دو ایستگاه آتش نشانی در خیابان 

طالقانی و شهرک کوثر در دستور کار قرار گرفته است.
وی خاطر نشان کرد: عملیات اجرایی ساخت ایستگاه آتش نشانی کوی کوثر در زمینی به مساحت 

۱۰۷۶ متر مربع از مهرماه امسال آغاز گردیده است.

مدیرعامل شرکت گاز گلستان:
صنایع گلستان برای پایدار تولید در ایام سرد سال 

درخواست ذخیره سوخت جایگزین بدهند
مدیرعامل شرکت گاز گلســتان با بیان اینکه در گلستان در حال حاضر برای 
۴۸واحد صنعتی سوخت ذخیره با مازوت در نظر گرفته شده است، گفت: سایر 

صنایع می توانند ازسوخت های گازوئیل، LPG و CNG و SNG استفاده کنند.
علی طالبی با اشاره به ناترازی انرژی در کشور اظهار کرد: با توجه به اینکه استان گلستان در انتهای 
خط انتقال گازقرار دارد همه ساله بعلت ناترازی انرژی در اوج مصرف فصل زمستان با موضوع تأمین 
گاز به میزان موردنیاز برای مشترکین استان مواجه است.وی با بیان اینکه چند سالی است که در دوران 
پیک مصرف ، جهت استمرار و پایداری جریان گاز مشترکین بخش خانگی ، با هماهنگی و اطلاع 
رســانی قبلی ، گاز صنایع استان را محدود و بسمت سوخت های جایگزین سوق می  دهیم، افزود: 
بهتراست صنایعی که دغدغه پایداری تولید دارند از الان به فکر درخواست و ذخیره سازی سوخت 
جایگزین در ایام اوج مصرف وافت احتمالی فشار گاز باشند.مدیرعامل شرکت گاز گلستان خاطرنشان 
کرد: به جز ناترازی انرژی، مسائل فنی و امنیتی هم در تولید حتی در فصل گرم سال نیز خلل وارد 
می کند؛ بنابراین به واحدهای تولیدی پیشنهاد می کنیم تا برای پایداری و تاب آوری ۲۰ الی ۳۰ روزه 
واحد تولیدی در زمان پیک مصرف مشترکان خانگی، به فکر دوگانه سوز کردن مشعل ها و مخازن 
ذخیره سوخت جایگزین باشند.طالبی با تأکید بر اینکه در حال حاضر زمان خوبی برای درخواست ذخیره 
مخازن است، تاکید کرد: تلاش ما بر این است تا در سال جاری شرایط مطلوب تری برای واحدهای 
تولیدی ایجاد کنیم؛ اما توصیه می کنیم واحدهای تولیدی و صنایع برنامه ریزی کنند تا از منابع دیگر 
جهت ذخیره سازی و تأمین پایدار انرژی. استفاده نمایند.مدیرعامل شرکت گاز گلستان اظهارداشت: 
کارشناسان فنی و تأسیساتی واحدهای صنعتی می توانند برای بهینه سازی موتورخانه جهت کمک به 
سوخت کمتر با بهره وری بهتر با مراجعه یا تماس با مجموعه شرکت گاز از مشاوره کارشناسان این 

شرکت بهره مند شوند .

 ۸۰ درصد صادرات چهارمحال و بختیاری  
دربخش صنعت می باشد 

شــهرکرد محمود مولوی :  مدیر گمرک چهارمحال و بختیاری گفت: ۸۰ درصد میزان 
صادرات این استان مربوط به بخش صنعت و ۲۰ درصد دیگر مربوط به کشاورزی است.

علی اصغر عبداللهی  در نشست خبری با اصحاب رسانه، اظهار کرد: در ۶ ماهه نخست امسال واردات 
در این استان ۳۵۴ درصد رشد داشته و ۲ هزار و ۸۴۵ تن کالا وارد چهارمحال و بختیاری شده که 
ارزش آن ۲۰۰ درصد افزایش یافته است.وی صادرات ۶ ماهه نخست امسال را ۱۵۴ هزار تن عنوان 
و تصریح کرد: ارزش این کالا ۷۵ میلیون دلار بوده و از نظر وزنی ۲۰۰ درصد رشد دارد که ارزش 
آن ۸۲ درصد است.مدیر گمرک چهارمحال و بختیاری با اشاره به اینکه در سال ۱۴۰۱، ۱۵۶ هزار تن 
کالا در گمرک صادرات داشتیم و در هفت ماهه نخست امسال به این رقم رسیدیم و گفت: هر چه 
از آبان صادرات داشته باشیم افزایش است.عبداللهی یادآور شد: امسال تراز تجاری استان ۶۰ میلیون 
دلار مثبت بود و این در حالی است که در کل سال ۱۴۰۱ تراز تجاری به بیش از ۷۰ میلیون دلار 
مثبت رسیده است.وی با بیان اینکه درآمدهای گمرکی امسال ۶۶ درصد رشد داشته و به بیش از ۳۴ 
میلیارد تومان رسید که به حساب خزانه واریز شد تاکید کرد: عمده کالای صادر شده از این استان کود 
اوره، میلگرد، بادام، کولر آبی، خوراک آبزیان و… هستند.عبداللهی بیان داشت: چهارمحال و بختیاری 
۴/ ۱نسبت به کشور صنعتی است و این بدان معنا بوده که استان صنعتی است اما متناسب با این 
موضوع زیرساخت ها پیشرفت نکرده، متأسفانه گمرک در این استان انبار درستی ندارد و ساختمان آن 
در مرکز استان متمرکز شده و این یکی از دلایلی است که کالاها به استان های دیگر برای صادرات 
ارسال می شود.وی با بیان اینکه شهرستان بروجن فوق العاده صنعتی است و از همین رو نیاز به گمرک 
دارد اضافه کرد: باید تبدیل چهارمحال و بختیاری به منطقه ویژه اقتصادی در دستور کار قرار گیرد، 
ظرفیت راه آهن باید مورد توجه قرار گیرد و بندر خشک در این استان راه اندازی شود و استان از بن بست 
خارج شود.مدیر گمرک چهارمحال و بختیاری با بیان اینکه ۸۰ درصد میزان صادرات این استان مربوط 
به بخش صنعت است خاطرنشان کرد: ۲۰ درصد دیگر صادرات مربوط به کشاورزی است، اگر همه 
ظرفیت ها پای کار بیایند صادرات و واردات به بیش از یک میلیارد دلار می رسد.عبداللهی ادامه داد: 
گمرک این استان جز ۱۰ گمرک برتر در حوزه قاچاق است و در این زمینه ۱۳ درصد رشد داریم که 
این بدان معنا است که ایستگاه های نظارتی بیشتر شده و برخورد با قاچاق رشد دارد و میزان کشفیات 
به ۵۱ میلیارد تومان رسیده است.وی یادآور شد: لازم است برای هر شهرستان یک پایانه صادراتی 

ایجاد شود چراکه راه اندازی این پایانه ها می تواند در ارتقا سطح استان تأثیر بسزایی داشته باشد. 

اخبار کوتاه 

آذربایجان شــرقی - مسلمی: طرح 
توسعه اینترنت ثابت پرسرعت منازل 
و کسب و کارها بر بستر فیبرنوری در 
۴ شــهر میانه، عجب شیر، ملکان و 
سراب استان آذربایجان شرقی توسط 

شرکت ارتباطات رایتل ارائه شد.
به گزارش خبرنگار ما در تبریز به نقل از روابط 
عمومی اداره کل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
استان آذربایجان شرقی، جلسه ارائه طرح توسعه 

شبکه فیبر نوری منازل و کسب و کارها موسوم به FTTx در ۴ شهر میانه، 
عجب شــیر، ملکان و سراب این استان با حضور مدیرکل ارتباطات و فناوری 
اطلاعات اســتان، مدیرکل تنظیم مقررات و ارتباطــات رادیوئی منطقه آذر، 
فرمانداران و شهرداران ۴ شهر مذکور و نمایندگان شرکت خدمات ارتباطی رایتل 

در محل اداره کل ارتباطات برگزار شد. 
در این جلســه فرزاد، مدیرکل ارتباطات استان آذربایجان شرقی، با اشاره به 
سیاست های دولت و برنامه های وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات مبنی بر 
ایجاد دسترسی خانوارها و کسب وکارها به اینترنت پرسرعت FTTx گفت: 
مطابق برنامه ریزی و تقسیم بندی صورت گرفته توسط سازمان تنظیم مقررات 
و ارتباطات رادیوئی کشور، برای اجرای این طرح در ۴ شهر میانه، ملکان، عجب 

شیر و سراب، شرکت خدمات ارتباطی رایتل تعیین و ابلاغ شده  است.
در ادامه فرزاد با تشریح دلایل عقب ماندگی استان در اجرای این طرح ملی بیان 
کرد: جبران این عقب ماندگی و تسریع در اجرای آن نیازمند همدلی و همراهی 
تمامی دســتگاه های دخیل به ویژه فرمانداری ها و شهرداری ها می باشد و 

نبایستی شهرداری ها نگاه انتفاعی در این پروژه داشته باشند.

نماینده ارشد وزارت ارتباطات در استان با اشاره 
به در پیش بودن فصل سرما تاکید کرد: جهت 
آغاز هر چه ســریع تر مرحله اجرائی این پروژه، 
فرمانداری ها و شــهرداری ها همت مضاعفی 
بعمل آورند و ایــن اداره کل نیز آماده هرگونه 

همکاری می باشد.
 در ادمه فاضلــی، مدیرکل تنظیم مقررات و 
ارتباطات رادیوئی منطقه آذر در رابطه با اهمیت 
اجرای این طرح بیان کرد: توسعه اینترنت ثابت 
پرسرعت بر بستر فیبرنوری در حال حاضر مصوب شورای عالی فضای مجازی 
و الزام آن شورا به مجموعه دولت و به ویژه دو وزارت ارتباطات و کشور می باشد. 
وی در پاســخ به دغدغه های مطرح شده از طرف شهرداری ها در خصوص 
جبران آســیب های وارده به سطح آســفالت خیابان ها و کوچه ها، به وجود 
دستورالعمل های لازم الاجرا و تعهدات اپراتور در این زمینه اشاره کرد که باعث 

می شود خواست های شهرداری ها نیز برآورد گردد.
در این جلسه نماینده شرکت رایتل با اشاره به سوابق، قابلیت ها و توانمندی های 
شرکت از آمادگی برای آغاز و پیشبرد پروژه در استان مطابق برنامه زمان بندی 
طرح خبر داد و اعلام کرد: بر این اساس شهر میانه تا پایان سال تکمیل و ۳ شهر 
عجب شیر، سراب و ملکان از ابتدای سال آتی وارد مرحله اجرا خواهند شد و سایر 

شهرهای این ۴ شهرستان در اولویت بعدی قرار دارند. 
در خاتمه ضمن پاسخگوئی به دغدغه های مطرح شده از طرف فرمانداری ها 
و شهرداری ها، با توجه به اعلام آمادگی شهرداری ها برای آغاز طرح، مقرر شد: 
جلسات دو جانبه با شرکت رایتل به ترتیب برای شهرهای میانه، عجب شیر، 

سراب و ملکان در اسرع وقت برگزار گردد.

شــهرکرد محمود مولوی : 17۲ اشتراک 
رایگان در 6 ماهه نخســت ســال جاری 
به  اجتماعی  مســئولیت های  راستای  در 
مددجویان و ایثارگران و اماکن واجد شرایط 

در استان چهارمحال وبختیاری واگذار شد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت ملــی گاز ایران؛ 
جهان بخش سلیمیان مدیرعامل شرکت گاز استان 
چهارمحال وبختیاری گفت: در راستای مسئولیت های 
اجتماعی و به منظور کمک به بخش محروم جامعه و 
سایر اماکن واجد شرایط در ۶ ماهه نخست سال جاری، 

تعداد ۱۷۲ اشتراک رایگان به مددجویان کمیته امداد امام خمین )ره(، سازمان بهزیستی و 
ایثارگران و اماکن واجد شرایط واگذار شد.وی افزود: از این تعداد ۱۰۰ مورد به مددجویان 
کمیته امداد، ۴۵ مورد به مددجویان بهزیستی، 9 مورد به خانواده شهدا، ۱۰ مورد به جانبازان 
و ۸ مورد نیز به سایر واجدین شرایط واگذار شده است.سلیمیان با اشاره به اینکه متقاضیان 
واجد شرایط دریافت اشتراک رایگان گاز فقط برای یک بار از پرداخت حق انشعاب معاف 
هستند، تصریح کرد: متقاضیان مشمول می توانند با دریافت معرفی نامه از دستگاه متولی و 
ارائه آن در زمان اشتراک پذیری از این امتیاز قانونی برخوردار شوند. وی تأکید کرد: بر اساس 
بند )د( ماده ۳9 قانون بودجه سال 9۲، افراد تحت پوشش سازمان ها و نهادهای حمایتی 
 مانند کمیته امداد امام خمینی )ره(، سازمان بهزیستی و خانواده ایثارگران )جانبازان بالای 
۲۵ درصد و خانواده شهدا( با ظرفیت مصرفی ۶ مترمکعبی می توانند از اشتراک رایگان 
شرکت گاز بهره مند شوند. مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال وبختیاری در پایان، 
خاطرنشان کرد: طی سال گذشــته نیز، تعداد ۶۵۰ اشتراک رایگان به مددجویان واگذار 
شده و این اقدام به منظور محرومیت زدایی و حمایت از خانواده های کم بضاعت همچنان 
در دستور کار گاز استان اســت. مدیرعامل شرکت گاز استان  از مصرف ۱۱۲۲ میلیون 
مترمکعب گاز طبیعی در بخش های مختلف اعم از خانگی، عمومی و صنعتی از ابتدای 
سال خبر داد.وخاطرنشان کرد  گاز طبیعی یکی از ثروت های ملی  می باشد که درست 

مصرف  کردن آن از اهمیت بالایی برخوردار اســت. 
صرفه جویی، نه به معنای کم مصرف کردن، بلکه به 
معنی مصرف بهینه گاز خانگی، علاوه بر حفظ منابع 
طبیعی، از نظر اقتصادی نیز به صرفه تر بوده و می تواند 
هزینه های را تا حدی کاهش دهد. همچنین باتوجه به 
محدود بودن ظرفیت گازرسانی، با مصرف بهینه گاز 
خانگی، می توانیم به سایر هم وطنانمان نیز کمک کنیم 
تا بتوانند از نعمت داشتن گاز طبیعی بهره مند شوند.وی 
فرهنگ سازی را مهم ترین راهکار برای صرفه جویی در 
بخش خانگی دانست و افزود: بر اساس مطالعاتی که 
انجام شده فقط با فرهنگ سازی و اطلاع رسانی گسترده می توان صرفه جویی قابل توجهی 
در بحث انرژی در بخش خانگی در ساختمان و مسکن ایجاد کنیم. شبکه های اجتماعی، 
رسانه ملی و اطلاع رسانی دقیق و... تأثیر مهمی در تحقق این هدف دارند.سلیمیان تصریح 
کرد: مصرف گاز در استان چهارمحال وبختیاری در سال های اخیر باتوجه به توسعه شبکه گاز 
و جذب مشترکین جدید، نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱۰ درصد افزایش داشته که 
این مهم بایستی با ارائه الگوهای بهینه مصرف و فرهنگ سازی استفاده ایمن از گاز طبیعی، 
مدیریت شود تا بتوانیم به نحو احسن از فرصت ایجاد شده در راستای تحقق شعار سال 
جدید بهره بگیریم.جهان بخش سلیمیان درپایان اظهارکرد جایگاه های CNG استان 
چهارمحال وبختیاری در ۶ ماه گذشته بیش از ۵۰ میلیون مترمکعب گاز مصرف کردند.

به مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال وبختیاری گفت: در مدت مشابه سال گذشته 
این مصرف معادل ۵۴ میلیون مترمکعب بوده که کاهش ۸درصدی را نشان می دهد.وی 
در دسترس بودن این گاز در کشورهای تولیدکننده، درصد بالای ایمنی، و بازدهی مطلوب 
سوخت؛ حذف رسوبات سرب از مواد حاصل از احتراق، هزینه تعمیر و نگهداری کمتر وسایل 
نقلیه گاز طبیعی نسبت به سایر وسایل نقلیه با سوخت فسیلی، عمر بالاتر روغن موتور، 
کاهش گازهای گلخانه ای در مقایسه با وسایل نقلیه بنزینی به میزان ۸۰ درصد و ارزان تر 

بودن آن نسبت به بنزین یا دیزل را از مزایای گاز نام برد.

در راستای توسعه طرح فیبر نوری منازل و کسب و کارها برنامه ریزی شد؛ مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال وبختیاری خبرداد:

طرح توسعه اینترنت پرسرعت بر بستر فیبر نوری در ۴ شهر آذربایجان شرقی واگذاری 172 اشتراک رایگان گاز در استان چهارمحال وبختیاری    

آذربایجان شــرقی - مسلمی: دوره 
آموزشــی و گردهمایی گزینشگران 
صنعت آب و برق کشــور به میزبانی 
شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان 

شرقی برگزار شد.
این دوره آموزشــی با حضــور نماینده هیات 
مرکزی هســته گزینش وزارت نیــرو، رادمرد 
نماینده هیات عالی گزینش کشور و اعتمادی 
نماینده هسته گزینش شرکت مهندسی آب و 

فاضلاب کشور آغاز شد.نماینده هیات عالی گزینش کشور در این دوره آموزشی 
گفت: آموزش پایه، محور توسعه هر نظام است بنابراین توجه به آموزش نیروی 

انسانی عامل اصلی توسعه همه جانبه بوده و مسیر توسعه را هموار می کند.
رادمرد افزود: متولیان امر گزینش باید آسیب شناسی حوزه عملکرد خود را بررسی 
کرده و به ترمیم نقاط ضعف و تقویت نقاط قوت بپردازند و با رفع این مسایل 
تحول و نوآوری را در حوزه کاری ایجاد کنند.وی ادامه داد: در تأمین ســلامت 
اداری و انســانی، گزینش نقش مهم و مؤثــری دارد و با این فرآیند نیروهای 

متخصص و متعهد که به پویایی سازمان ها کمک می کنند، پایش می شوند.
نماینده هیات عالی گزینش کشور خاطرنشان کرد: دغدغه اصلی گزینش افراد 
سالم در محیط کار است و کارکنان هرچقدر که فضای اداری و اخلاقی سازمان ها 
ســالم تر و آرام تر باشــد، تحقق و دستیابی به اهداف و تعالی سازمانی را بهتر 
پیش خواهند برد.نماینده هیات مرکزی هسته گزینش وزارت نیرو نیز در این 

نشست با اشاره به برگزاری این دوره آموزشی در 
استان آذربایجان شرقی از میزبانی شرکت آب و 
فاضلاب استان تقدیر و تشکر کرد. وی همچنین 
از زحمات تمامی مدیران دفتر گزینش شرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشور از جمله مجموعه 
عوامل شرکت آب وفاضلاب آذربایجان شرقی 
که با کار جهادی زحمات زیادی می کشند، تقدیر 
کرد.مردانشــاهی گفت: هدف از برگزاری این 
همایش آشنایی بیشتر گزینش گران با اصول 
ضوابط حاکم بر گزینش بوده تا بدین وسیله امر گزینش در وزارت نیرو بر اساس 
استانداردهای گزینش کشور اجرایی شود.وی خاطرنشان کرد: گزینش تجسس 
نیست بلکه به معنای دستیابی به نقاط مثبت داوطلبان است و احراز صلاحیت بر 
مبنای کیفیت و کمیت باید به اندازه ای باشد که برای عموم مردم اطمینان حاصل 
نماید.نماینده هیات مرکزی هسته گزینش وزارت نیرو ادامه داد: گزینش، جایگاه و 
نقش مهمی در این مجموعه دارد و به جذب نیروهای شایسته و متعهد که عرق 

سازمانی همراه با تعهد اسلامی دارند، کمک شایانی می کند.
مدیرعامل آبفای استان نیز در این همایش از زحمات مدیر هسته گزینش آبفای 
کشور و دفتر گزینش شرکت آبفا استان در ساماندهی و گزینش نیروهای شرکت 
طی دو سال اخیر تقدیر و تشکر کرد و گفت: شرکت آب و فاضلاب استان به 
جمعیت بالای ۴ میلیون نفر در شهرهای استان و ۲۷۶۰ روستا با جمعیت حدود 

یک میلیون دویست هزار نفری ارائه خدمات می نماید.

اصفهان -بهمن راعی:  شــاید برای 
بسیاری از افراد انتخاب برنامه مناسبِ 
ماشین   در  لباس های مختلف  شستن 

لباسشویی کاری وقت گیر باشد. 
بسیاری از افراد به علت آشنا نبودن با برنامه های 
شست وشو در ماشین لباسشویی برای شستن 
تمام لباس ها از یک برنامه مشــخص استفاده 
می کنند و این موضوع علاوه بر کیفیت پایین 
شست وشو باعث صدمه دیدن لباس در طول 

زمان می شود، اما نسل جدید ماشین های لباسشویی هوشمند با دریافت چند سوال 
ساده از کاربر به طور اتوماتیک بهترین برنامه برای شست وشوی لباس را ارائه 
می دهند. علاوه بر این شما می توانید در هر مکانی ماشین لباسشویی خود  را 
 با اســتفاده از یک برنامه در تبلت یا تلفن هوشمند خود کنترل کنید. امروزه ما 
می توانیم با استفاده از نسل جدید ماشین های لباسشویی هوشمند گروه صنعتی 
انتخاب و اپلیکیشــن کنترل از راه دور لوازم خانگی با نام اسمارت بوم )پلتفرم 
IOT اختصاصی گروه صنعتی انتخاب الکترونیک( از این قابلیت های جذاب 
لــذت ببریم. مدیر واحد IOT گروه صنعتی انتخاب در این باره گفت: برنامه 
شست وشوی هوشمند لباس به تازگی و با استفاده از فناوری روز دنیا طراحی و در 
اپلیکیشن اسمارت  بوم بارگذاری شده که بهترین برنامه شستن لباس را بر اساس 

سه معیار میزان کثیفی، تراکم و رنگ لباس به کاربر ارائه می دهد.
نوید سلیمانی افزود: در برنامه هوشمند شستن لباس، وقتی برنامه شست وشو 

آغاز می شود در ابتدا متریال و جنس پارچه بررسی 
می شود، به عنوان مثال اگر همراه لباس ها پرده 
وجود داشته باشد این برنامه به صورت خودکار 
پارچه ها و متریال های دیگر را برای شست وشو 
حذف می کند یا مثلا البسه پنبه ای می توانند به 
همراه لباس کتان شسته شوند و این موارد به 
صورت پیش فرض در برنامه مشخص شده و 
در نهایت متریال هایی که می توانند باهم شسته 
شوند به کاربر نشان داده می شوند. در مرحله بعد 
میزان کثیفی لباس با سه مولفه کم، توسط و زیاد و سپس تراکم پارچه مشخص 
شده و در نهایت باتوجه به رنگ لباس برنامه شست وشوی مناسب به کاربر ارائه 
می شود.او با اشاره به اینکه برای استفاده از برنامه هوشمندِ شست وشوی لباس، 
کاربران باید لباسشــویی های سری ۷۱ و ۷۶ از محصولات برند گروه صنعتی 
انتخاب را که هوشــمند هستند، انتخاب کنند، ادامه داد: در انتهای شست وشو 
پنج سوال درباره میزان رضایت از برنامه شست وشوی هوشمند از کاربر پرسیده 
و نتایج این نظرسنجی برای ما ارسال می شود و ما از این بازخوردها برای ارتقا 
هرچه بیشتر برنامه هوشمند استفاده می کنیم تا در نهایت هر کاربر بتواند برنامه 

شست وشوی مخصوص خود را شخصی سازی کند.
گفتنی است اســمارت بوم، پلتفرم IOT اختصاصی گروه صنعتی انتخاب 
الکترونیک اســت و به منظور کنترل از راه دور و کاربری آســان محصولاتِ 

هوشمند برندهای تحت پوشش این گروه صنعتی طراحی شده است.

به میزبانی شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی؛ برنامه شستشوی هوشمند لباس در اسمارت بوم بارگذاری شد؛

برگزاری دوره آموزشی و گردهمایی گزینشگران صنعت آب و برق کشور  هوشمندی در شست  وشوی لباس

اراک- خبرنگار امروز- ســید محسن موسوی: 
در آخرین روزهای مهر ماه 1۴۰۲ اولین جلســه 
راهداری زمستانی استان مرکزی با حضور مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای، معاونین، روسای 
ادارات ستادی و حضور ویدئو کنفرانسی روسای 
ادارات راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستانهای 

سطح استان برگزار شد.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی از اســتان 
مرکزی، »مهرداد جهانــی« مدیرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان در جریان اولین جلسه راهداری زمستانی در سال 
۱۴۰۲ بر آمادگی کامل نیروی انسانی، تأمین تجهیزات مورد نیاز، 

اورهال ماشین آلات راهداری، آماده سازی و تجهیز راهدارخانه ها، 
ســاماندهی کارگاههای جاده ای، تسریع در روند ایمن سازی 
راه ها، حضور میدانی روســای ادارات شهرستان در محورهای 
مواصلاتی تحت پوشش جهت آسیب شناسی و اقدام سریع 
برای رفع آسیب های احتمالی تأکید کرد و افزود: تعامل ادارات 
شهرستان های همجوار با یکدیگر و همچنین ایجاد هماهنگی با 
فرمانداری ها جهت استفاده از ظرفیت ماشین آلات و تجهیزات 
سایر دستگاه های اجرایی و پیمانکاران بخش خصوصی در مواقع 

اضطراری و بحرانی در دستور کار ادارات قرار گیرد.
تسریع در حمل مصالح مورد نیاز )نمک، شن و ماسه( و اختلاط 
و ذخیره سازی آن ها در انبار راهدارخانه های سراسر استان توسط 

ادارات تابعه شهرســتانها از دیگر مواردی بود که جهانی بر آن 
تأکیــد کرد.وی در ادامه گفت: با توجه به اینکه پل ها در طول 

ســال مورد بازدید، نگهداری و مرمــت قرار می گیرند لذا باید 
در ایام باقیمانده تا شــروع بارندگی های فصلی تمامی پل ها و 
آبروها مجدد مورد بررسی قرار گیرد تا برای عبور روان آب ها از 
عرض جاده با پاکسازی دهانه پل ها و اصلاح دریواسیون آن ها 
مشکلی پیش نیاید. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان مرکزی خاطرنشان کرد: رمز موفقیت در مدیریت این 
اســت که با ظرفیت و شرایط موجود بتوان به بالاترین سطح 
بهره وری رسید؛ لذا روسای ادارات باید با برنامه ریزی دقیق نسبت 
به پیشبرد اهداف اهتمام بورزند تا با کمترین هزینه بیشترین 
بازدهی را داشــته باشــند. وی خطاب به روسای ادارات تابعه 
شهرستان ها افزود: اولویت های کاری خود را تعیین کنید و بر 

اساس اولویت های مورد نظر، با تقسیم کار و استفاده از تخصص 
افراد و پرسنل تحت مدیریت نسبت به پیشبرد امور اقدام کنید.

پشــتیبانی معاونت ها و ادارات ستادی در تأمین تجهیزات و 
ملزومات از قبیل آماده سازی راهدارخانه ها، خریداری شن و نمک 
مازاد برای مواقع اضطراری، تجهیز شهرستان ها به آسفالت سرد 
کیسه ای از شاخص ترین مسائلی بود که مدیرکل راهداری و 

حمل و نقل جاده ای استان مرکزی به آن اشاره کرد.
جهانــی در پایان گفت: تا نیمه آبان ماه ســال جاری ادارات 
باید نسبت به رفع کاستی ها و تأمین تمامی امکانات مورد نیاز 
اقدام نمایند تا از آمادگی کامل برای عملیات راهداری زمستانی 

برخوردار شوند.

نخستین جلسه راهداری زمستانی استان مرکزی در سال 1402 برگزار شد

ایلام - خبرنگار امروز - مدیرکل ســتاد اجرایی 
فرمان حضرت امام )ره(، استان ایلام گفت: سطح 
کشت طرح ملی جهش تولید در دیمزارهای استان 
ایلام از ۸۰ هزار هکتار به 1۰۰ هزار هکتار طی سال 

زراعی جاری افزایش می ابد. 
به گزارش روابط عمومی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، 
اســتان ایلام، »محمد زارع« در همایــش کاروان ترویجی 
بهره روری ویژه الگوی کشت و هماهنگی کشت پاییزه استان 
ایلام، اظهار کرد: با اقدامات انجام شــده طی سال گذشته و 
هماهنگی های صورت گرفته بین ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام و جهاد کشاورزی و همراهی کشاورزان دیم کار خوشبختانه 
جهش تولید در سطح دیمزارهای استان افزایش بسیار خوبی 

پیدا کرده است.
وی با بیان اینکه علی رغم تلاش های صورت گرفته تا رسیدن 
به سطح ایده آل کشت در استان فاصله داریم چرا که ایلام در 

حوزه کشاورزی ظرفیت عظیمی دارد، افزود: سطح کشت در 
دیمزارهای استان سال گذشته ۸۰ هزار هکتار بود که طی سال 
زارعی جاری به بیش از ۱۰۰ هزار هکتار افزایش پیدا می کند 
و همچنین باید تلاش شود به آمار واقعی در این حوزه دست 

پیدا کنیم.  
زارع، ادامه داد: در رتبه بندی های سال گذشته در بین ۲۵ استان 
درگیر اجرای طرح جهش تولید در دیمزارها استان ایلام با کمک 
خدا و تلاش مسئولان و توجه کشاورزان به رتبه دوم در زمینه ی 

بیمه کردن اراضی دیم کشور دست پیدا کرد.  
 مدیر کل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره(، استان ایلام، با 
اشاره به اینکه کشت در سطح دیمزارها باید همراه رعایت کردن 
تناوب زراعی باشد و از کشت تک محصولی عبور کنیم، تصریح 
کرد: کشاورزان دیمکار اغلب از اقشار ضعیف جامعه هستند و 
بهره روری کمتری نســبت به کشاورزان آبی کار دارند، لذا باید 
همه جانبه از این عزیزان که نقش بسیار مهی در حفظ روستاها 

و امنیت غذایی کشور دارند حمایت شود و ارتقاع سطح درآمد و 
معیشت آنان قطعا در همه ابعاد زندگی این کشاورزان دیده خواهد 
شد و به تبع آن مهاجرت کاهش می یابد و روستاها که پایگاه 

اصلی تولید هستند خالی نمی شوند.  
وی بیان کرد: با توجه به اینکه فلسفه وجودی ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام محرومیت زدایی و کمک به افراد کم برخودار 
است لذا به جد اجرای طرح جهش تولید در دیمزارها در استان 

را پیگیری خواهیم کرد.
زارع، افزایش بهره وری، تنوع کشت محصولات، استفاده بهینه 
از نزولات جوی، کاهش استفاده از منابع آب زیر زمینی، کمک 
به امنیت غذایی کشــور، جلوگیری از مهاجرت روستاییان به 
شهرها، افزایش خودکفایی محصولات کشاورزی، حفظ بافت 
روستایی، اشتغال روســتاییان را از جمله اهداف اجرای طرح 
جهش تولید در دیمزاها عنوان کرد و گفت: ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام )ره(، برای کمک به کشت و افزایش سطح برداشت 

محصولات دیم استان امسال بیش از ۲۷ میلیارد تومان اعتبار در 
قالب های مختلف پیش بینی کرده است. 

مدیر کل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره(، استان ایلام، با 
تاکید بر اینکه باید آموزش کشاورزان جدی گرفته شود چرا اگر 

این مهم به درستی انجام شود خود کشاورز نهایت استفاده از 
کشاورزی و تولید را خواهد داشت، خاطرنشان کرد: ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام اســتان با تمام توان در این حوزه پای کار 
است و در تلاش هستیم که وظیفه خود را به خوبی انجام دهیم.

سطحتحتپوششطرحملیجهشتولیددردیمزارهایاستانایلامافزایشمییابد

آموزشکشاورزانجدیگرفتهشود

احمد وحیدی وزیر کشور در ادامه سفر 
به استان گلســتان از روند تکمیل سد 
»آقدکش« شهرستان آق قلا دیدن کرد و 
گفت: تلاش می کنیم از محل بحران برای 

این پروژه اعتباری دیده شود. 
به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای 
گلستان، در جریان این بازدید، دکتر ایرج حیدریان 
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گلستان گزارشی از 

اهمیت ساخت انحرافی سد آقدکش به وزیر کشور ارایه داد و در خصوص مهم ترین سیلاب های گرگانرود 
طی دو دهه اخیر از جمله سیلاب سال 9۸ که خسارت های فراوانی را به دنبال داشته است، گزارشی ارائه داد 
و افزود: در این راستا جهت کنترل و مهار سیلاب ها، برنامه مدیریت جامع سیلاب تهیه شد، به نحوی که در 
قالب طرح های سازه ای با احداث فیوزهای انحرافی می توان سیلاب ۱۰۰ ساله رودخانه گرگانرود را منحرف 

کرد و شهرها و روستاهای مجاور رودخانه را از خطر سیلاب حفظ کرد.
وی بیان کرد:  یکی از این فیوزها طرح سد آقدکش بود، که با هدف کنترل و انحراف سیلاب و مدیریت 
و ذخیره آب جهت مصارف کشاورزی و صنعت در بالادست شهر آق قلا تعریف شده است.مدیر عامل آب 
منطقه ای گلستان افزود: اگر سیلاب با دبی حدود ۲۵۰ متر مکعب برثانیه وارد رودخانه در محل این سد شود، 
با توجه به ظرفیت عبوری ۱۵۰ متر مکعب بر ثانیه مابقی سیلاب از کانال انحراف به طول ۱۲ کیلومتر وارد 
سیلاب دشت و مخزن ذخیره حدود ۲۷ و نیم میلیون متر مکعب خواهد شد.دکتر حیدریان بیان کرد: افتتاح 
این سد با توجه به اهداف چند منظوره آن در ۲ فاز برنامه ریزی شده است که فاز اول یعنی کنترل و انتقال 
انحراف سیلاب به مبلغ ۱۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار مورد نیاز است.  و تاکنون برای این سد ۱۵۷۰ میلیارد ریال 
هزینه شده است.گفتنی است ، عملیات اجرایی ساخت این سد از سال ۱۳9۲ آغاز شده است و با ساخت این 
سد بر روی گرگانرود، شهر آق قلا، روستاها و شهرهای مجاور رودخانه در پایین دست آن از خطر سیلاب 

در امان خواهند بود

 بازدید وزیر کشور
 از روند تکمیل سد »آقدکش« آق قلا 

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیر 
شــرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه آذربایجان شرقی نسبت 
به ادامه راه شــهدا و پاسداری از 
ارزشهای دفاع و مقاومت تأکید کرد.
ناصر راشــدی درآئین تکریم  مقام شامخ 
شــهدای منتســب منطقه ۵ صنعت نفت 
در جمــع خانواده معزز شــهدای والامقام، 

ایثارگران، جانبازان و آزادگان و مقامات لشــگری و کشوری با بیان شکوه ایثار و فداکاری مادران و 
همسران بزرگوار شهدای گرانقدر سالهای دفاع و مقاومت گفت: ما مدیون خون مطهر شهدا هستیم 
و خانواده معظم شهدا برگزیده هستند، امیدواریم در پیشگاه شهدای عزیز شرمنده نبوده و ادامه دهنده 

راه شهدا باشیم.
مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با اشاره به تشکیل شورای 
فرهنگی منطقه ۵ صنعت نفت کشور اظهار کرد: اقدامات فرهنگی مشترک این شورا با برپایی موکب 
منطقه ۵ صنعت نفت برای اربعین حسینی )ع( آغاز شد و دومین برنامه خود را برگزاری آئین تکریم 

مقام شامخ شهدای منتسب این منطقه قرار داد.
در این آئین باشکوه برنامه های متنوع فرهنگی اجرا گردید و در بخش هایی از این مراسم سردار 
بابازاده فرمانده قرارگاه منطقه ای عاشورا و حجت الاسلام والمسلمین سید علی فقیه رئیس دفتر 
نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی نیز در خصوص ارزش های سالهای دفاع و مقاومت، 

رشادت و ایثار شهدا و پایداری خانواده معزز شهدا سخنرانی کرد.
در خاتمه این مراسم از مادران، همسران و فرزندان گرانقدر شهدای صنعت نفت آذربایجان شرقی، 

اردبیل، زنجان، ارومیه و میاندوآب با اهدای لوح تجلیل بعمل آمد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی خبر داد؛

برگزاری آئین تکریم مقام شامخ شهدای 
 یزد- صادقی مقدم- نخســتین بیمارستان منتسب منطقه ۵ صنعت نفت

بحران جنوب شرق کشــور با حضور معاون 
رئیس جمهور در یزد افتتــاح وبه بهره برداری 

رسید. 
داود منظور در مراسم افتتاح این بیمارستان ۱۲۶ تختخوابی 
گفت: با کار جهادی که در طول ســه سال انجام شد این 
بیمارســتان که دارای بخش های مختلف است به بهره 
برداری رسید که این موضوع باعث افزایش ظرفیت های 

جدیدی به استان یزد می شود.وی افزود: یک سال از عمر مراحل احداث این بیمارستان در زمان کرونا بوده است که 
این موضوع نشان از آن دارد که توجه ویژه ای برای برطرف شدن چالش های شهر و مردم در زمان بحران تدارک دیده 
شده است. رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور یکی از اولویت های دولت سیزدهم را توجه به مسائل بهداشتی ذکر 
کرد و اظهار داشت: در دولت سیزدهم حدود ۴۰۰ بیمارستان در دست ساخت است که امیدواریم تعداد قابل توجهی از 
این بیمارستان ها تا پایان سال آینده به بهره برداری برسد. منظور ادامه داد: برطرف شدن برخی نواقص جزئی که در 
این بیمارستان همچنان تکمیل نشده است در اولویت قرار می گیرد و اعتبار لازم برای آن اختصاص می یابد.  مساحت 
این بیمارستان پنج هزار و ۲۴۰ مترمربع بوده و دارای ۶ اتاق عمل و بخش های زنان، داخلی، اعصاب، چشم و گوش 
و حلق و بینی است که در مواقع عادی به عنوان مکمل بیمارستان شهید رهنمون به ارائه خدمت به مردم می پردازد 
و در مواقع بحران و شیوع بیماری های واگیردار مثل کرونا با افزایش تا ۱۵۰ تخت به صورت مستقل استان را پوشش 

می دهد و به این طریق از آلودگی سایر بیمارستان ها جلوگیری می شود. 
این واحد درمانی تاکنون ۲۷۰ میلیارد تومان هزینه دربر داشته است که ۱۵۰ میلیارد تومان برای بهسازی و بازسازی 
ساختمان و تجهیزات تاسیسات برقی و مکانیکی  و ۱۲۰ میلیارد تومان نیز برای خرید تجهیزات و آماده سازی آن هزینه 

شده وبرای پرداخت مطالبات و تکمیل آن همچنان به حدود ۶۰ میلیارد تومان دیگر نیاز است. 
بهسازی و بازسازی بیمارستان بحران یزد از سال 99 آغاز شد و در حالی که میانگین ساخت مراکز بیمارستانی در کشور 

پنج تا ۱۰ سال است، این مرکز بیمارستانی در کمتر از سه سال به بهره برداری رسید.

 افتتاح نخستین بیمارستان بحران 
جنوب شرق کشور در یزد


